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Gavà, 04 de desembre de 2007 
 
 
 
COMUNICAT i CONVOCATÒRIA ALS MITJANS DE COMUNICACIÓ  
 
Esquerra aconsegueix el compromís del govern de l’Estat 
per prohibir els avions més sorollosos a l’aeroport del Prat  
 
 
El passat dijous 28 de novembre, a la comissió de Fomento y Vivienda del Congrés 
dels Diputats, el diputat d’Esquerra Republicana Joan Tardà va substanciar una 
interpel·lació oral adreçada al Ministeri de Foment en què es demanava ordenar a les 
companyies que operen a l’aeroport de Barcelona–El Prat que s’hi eliminin 
progressivament els avions més sorollosos. La interpel·lació del diputat d’Esquerra va 
ser contestada pel Secretari General de Transports del ministeri de Foment, Fernando 
Palau, que es va comprometre a tenir enllestit, el proper mes de març, l’esborrany de 
la proposta de restriccions operatives a l’aeroport que demanava Esquerra. 
 
La proposta va sorgir de la secció local d’Esquerra de Gavà, a partir de la constatació 
que, mentre que el Ministeri de Foment, a mitjan 2006, havia ordenat l’eliminació 
progressiva (a un ritme del 15% anual) els avions sorollosos de l’aeroport de Madrid – 
Barajas, entre els que hi ha determinats tipus de Boeing i Douglas, per reduir l’impacte 
acústic a l’entorn de l’aeroport, en canvi a Barcelona no s’adoptava cap mesura 
similar. 
 
La iniciativa del diputat d’Esquerra havia estat formulada el 19 de setembre de 2006 en 
forma de pregunta escrita, però la ministra Magdalena Álvarez no la va contestar.  
Després de l’oportuna protesta davant la presidència del Congrés, aquesta va decidir 
reconvertir-la en interpel·lació oral, el 8 de maig d’aquest any, i finalment s’ha 
substanciat a la comissió del passat 28 de novembre. 
 
Per al portaveu d’Esquerra-Gavà, Marcel·lí Reyes, «és rellevant la negativa inicial a 
respondre de la ministra de foment, que posa en evidència la manca de sensibilitat del 
PSOE cap als problemes dels nostres conciutadans. Però Esquerra no va abandonar, 
va demanar l’empara de la presidència del Congrés i, a través de l’ús de les vies 
institucionals al nostre abast, finalment hem arrencat un compromís molt positiu per a 
Gavà». Reyes ha subratallat que «des de ja fa molts anys, el Grup d’Esquerra al 
Congrés s’ha mostrat com l’equip més eficient per traslladar les problemàtiques de 
Gavà Mar en relació al soroll dels avions, en part perquè Esquerra és un partit sense 
dependències orgàniques amb partits estatals, i en part perquè la relació i l’enllaç entre 
la secció local i el grup parlamentari és excel·lent».  
 
 
Compareixença davant els mitjans de comunicació 
 
Els mitjans interessats en aquest tema, poden entrevistar el portaveu municipal 
d’Esquerra dimecres 5 de desembre, a les 18.00 h, sota l’escultura d’Antoni Rosselló 
a la cruïlla entre el passeig marítim i l’avinguda del Mar. 
 
Per contactar prèviament: Marcel·lí Reyes, 659 76 32 58 (mòbil), 93 638 30 87 (casa). 


